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Vemmedrup 10-03-2018 

Fremmødte: 

Svalen +1 

Hjulmanden 

Tica +1 

vw_madsen 

Erik 

Nissen 

Mudpool 

Rabundus 

 

Dagsorden 

1. Valg af dirigent, jf. § 8 stk. 1. 
Knud George (Rabundus) 
 
Det konstateres at Generalforsamling er indkaldt korrekt i.flg. vedtægterne. 
 
2. Valg af referent(er). 
Carsten (Tica) 
 
3. Formandens beretning. 
  

Formandens beretning sæson 2018     10-03-2018 

 

Klubben: 

2018 var igen et godt år for klubben, hvor vi nåede op på 102 medlemmer inden året 

sluttede, en del af årsagen var nok at der var gratis pattegris på FYN18. Dette var en 

fremgang på 33 medlemmer i forhold til 2017. Og for en model specifik bilklub må det 

siges at være rigtig rigtig godt. 
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Det skal også nævnes, at jo er medlemmerne selv, som er med til at drive klubben, så 

hvis i har en ide til et træf, værksteds dag, GDS træf eller andet arrangement, så få 

gang i nogle små hyggetræf der ude, klubben støtter op hvis der skal bruges lidt mønt 

til et eller andet. Kaffe og kage eller lidt til en præmie eller to, måske koster det en 

plads / terræn leje. Og der må gerne gøres forskel på om deltagerne er medlem af 

klubben eller ej. 

 

www.T3Nettet.dk: 

Vores internet side www.t3nettet.dk, som det hele jo startede med, var ramt af diverse 

nedbrud i slutningen af 2018. Dette gav formanden nogen hovedbrud samt arbejde 

med at få fundet årsag og en løsning, Crapz supporterede ved at lægge en ”kopi” af 

siden op på en anden server så vi kunne lege med det uden at generer brugerne. 

Arbejdet er ikke slut, da der er en opdatering af software der afventer at der er tid i 

kalenderen til at gøre dette. Mere om dette på www.t3nettet.dk før det sker. 

Mange bruger Facebook T3nettet og det er også fint nok, men husk på at det er svært 

af søge efter gamle tråde med gode råd, og der skal kun en rapportering mod et 

indlæg på T3nettet på FB og siden er lukket. Så prøv at bruge vores www.t3nettet.dk 

side noget mere. 

 

Fyn 18: 

Bestyrelsen støtter jo op omkring Fyn’s træffet da det regnes som det årlige klubtræf. 

Som de sidste år så blev det afholdt på Carlsberg Camping på Tåsinge lige over broen 

fra Svendborg.  

Der var tilmeldt 61 biler samt der dukkede flere op i løbet af fredagen / Lørdag. Og det 

var både den gamle garde og nye medlemmer. Hvilket er godt at se. 

Den traditionelle fælles køretur var i år var til Spodsbjerg Turistbådehavn, hvor vores 

ankomst var aftalt i forvejen. 

Den klassiske fællesspisning med Buffet fra Bregninge mølle var denne gang flyttet til 

fredag aften, for at gøre plads til helstegt pattegris til medlemmerne lørdag aften. Dette 

var arrangeret da klubkassen var blevet lidt for tyk.  

Der var ca. 100 til spisning både fredag og lørdag så det er fantastisk at vi kan råde 

over hallen til fællesspisning. 

Så alt i alt var det et fantastisk træf, hvor vejret artede sig fantastisk, selvom det var 

voldsomt vejr om torsdagen hvor træfudvalget satte pladsen op. 
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Klubben bruger hvert år lidt ekstra kroner på trøjerne til træfudvalget, hvor der er trykt 

”CREW” på ryggen, dette er for at alle nemt kan finde os, hvis der er noget der ikke 

lige fungere som forventet, så kom og snak med os på træffet. 

 

En stor tak til Hjulmand’s familie som trådte til med tilberedning af pandekager fredag 

og Anne-Marie og Annette som fortsatte med pandekage bagning om lørdagen, og til 

træfudvalget som vanligt havde lagt et stort stykke arbejde i dette træf. 

 

Hovwdiaudi træf i Viborg 2018: 

Hovwdiaudi holdt i samarbejde med VW-Veteranklub Danmark et stort træf for hele 

familien, med særligt fokus på klassiske Volkswagen, Porsche og Mercedes-Benz. 

Flere af vores medlemmer tog turen derop. 

  

Husk at T3Klub Danmark har en rabataftale med Hovwdiaudi. 

Hovwdiaudi holder dette træf igen i 2019 og det er den 11. maj. OBS ! Vi har en klub 

stand denne gang. 

 

VWeekend#11 d. 10-12 aug 2018: 

Afholdes på Vallø Camping, som ligger lige i udkanten af Køge. Vi var godt 

repræsenteret, 24 til fælles spisning fredag og 18 eller flere om lørdagen, hyggeligt når 

T3 folket går sammen om maden, dog var vejret var ikke helt med træffet, men det 

hæmmede ikke festen. 

Næste gang: VWeekend#12 D.9-11 aug 2019 

 

VW træf i Langelund 18/8 til 19/8 2018: 

Agerholm og frue inviterede til hygge træf på deres matrikel, super godt tiltag og rigtig 

godt arrangement. Med dækspark, vinsmagning og god mad. Tror ikke der var nogen 

der tørstede i løbet af aftenen. 

Stor tak til Hans for dette arrangement. 

  

Motor Historisk Sammenslutning: 

Bestyrelsen besluttede ikke at deltage i deres årsmøde 2018, det koster en del samt 

det er begrænset hvad vi kan byde ind med. Det skal også nævnes at det kun er få 

medlemmer der umiddelbart har veteran forsikring gennem T3 Klub Danmark. 
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4. Kassererens beretning, herunder fremlæggelse og godkendelse af regnskab. 
 
Årets resultat endte på -21265,28Kr 
FYN 18 gav et solidt underskud: 
Dette var forventet da bestyrelsen var blevet pålagt at bringe kassebeholdning ned. 
Pattegris kostede 15645Kr hvor der ikke var nogen indtægt. 
Der blev i alt Indkøbt div. ting for -7.892,89 for at supportere Fyn træf.  
De store poster var. 
EL og andre materialer for 3000Kr der kan genbruges. 
Armbånd + SMS service 1200Kr. 
Præmier / gaver for ca. 1000kr. 
 
Andre poster der blev forklaret: 
Motorhistorisk har skiftet regnskabs år så der er betalt 2 gange i 2018. Der betales pr 
medlem og 2018 var et år med mange medlemmer. 
Der var ikke betalt buffet fra FYN17 så dette indgår også i 2018 regnskabet. 
Der var lidt tvivl ang. underskuddet på FYN træf er det stigende år for år, kasser svare 
nej det er det ikke.  
En af de ukendte faktorer er det tilskud der gives til T-shirts for medlemmer. Første 
træf T-shirt er gratis og nummer 2 er til ½ pris. Så jo flere medlemmer der deltager, jo 
mere taber klubben på træffet. 
 
Regnskabet enstemmigt godkendt. 
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5. Fremlæggelse af budget. 
Der blev spurgt ind til evt. kommende udgifter på t3nette webside pga. vedligeholdelse 
af siden, eks. hjælp fra konsulenter. Det vurderes ikke at dette bliver nødvendigt. 
 
Buget enstemmigt godkendt. 
 
 
6. Fastsættelse af næste års kontingent jf. §3, stk. 1. 
Kasserer foreslår uændret kontingent.  
 
Enstemmigt vedtaget. 
 
7. Indkomne forslag (herunder vedtægtsændringsforslag) jf. § 8, stk. 2 og 3. 
 
Ang. Driften af www.t3nette.dk, i dag bruger vi completnet (Casper) til driften af siden, i 
forbindelse med problemerne sidste år, er der flere der har forespurgt om det vil give 
mening at skifte til en anden udbyder. 
 
For:  
Vi vil spare lidt mønt på dette. 
Vi vil bruge en mere tidssvarende løsning som giver hurtigere svar tider fra siden. 
(siden køre fint uden problemer med hastigheden) 
 
Mod: 
Casper har hjulpet os gennem tiden og der var hurtig hjælp fra hans side da der var 
problemer.  
De fleste af problemerne var vores Software som vi bruger til siden og ikke selve 
hostingen.  
Set fremad så foregår hjælpen fra Casper på dansk, skifter vi vil det med stor 
sandsynlighed komme til at foregå på engelsk eller som minimum på et meget teknisk 
niveau. 
 
 
Beslutning: Vi fortsætter hos completnet ind til videre. 
 
 
8. Valg til bestyrelsesmedlemmer, jf. §4 stk. 2. 
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Siddende bestyrelse:  
Lars Hjulmand (Bestyrelsesmedlem) 
John Buhr (Kasser) 
Carsten Paulsen (Formand) 
 
Valgt: 
Lars Hjulmand (Bestyrelsesmedlem) 
John Buhr (Kasser) 
Carsten Paulsen (Formand) 
 
9. Valg af bestyrelsessuppleanter, jf. §4 stk. 3. 
Knud George (Rabundus) 
Thyge (Fynboen) Bekræftet pr. SMS. 
 
10. Valg af kritisk revisor og suppleant, jf. §9, stk. 5. 
 
Mads Sandfeld (VW_madsen) Revisor 
Erik Mølvig (Erik) Revisor suppleant 
 

11. Eventuelt 

Carsten: foliepartner.dk vil gerne sponsere en portion klister mærker ”Bemærk Bilen 
overvåges via T3nettet.dk” Carsten sender kontakt informationer til Bent (Mudpool) 
som afklare design med Nikolaj. 
 
Erik: Ønske til hjemme siden Er det muligt at kunne loade billeder til en folder i stedet 
for at lægge dem op i tråden for at spare tid. EVT. album opdatering så man kan drag 
and drop. Carsten: Der kigges på det. 
 
Erik: Er der en bedre mulighed for at lægge billeder i tråd (det er pt tungt som det er 
nu). Carsten det er en hindring som mange desværre slås med, der findes ikke 
umiddelbart en simple løsning, men vi kigger løbende efter en løsning. 
 
Bent: Der findes Mobil pay mulighed uden kreditkort/Mobil nummer, Carsten P check 
med Danske bank.  
 
Generalforsamling afsluttet i god ro og orden, tak for denne gang 


